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PROTOKÓŁ 

z XXXVIII sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki 

z dnia 20 września 2013 r.  

 

 

Sesję zwołała Przewodnicząca Rady i Zarządu Dzielnicy II pani Małgorzata Ciemięga. 

Posiedzenie odbyło się w siedzibie Rady Dzielnicy II przy al. Daszyńskiego 22  

w Krakowie. 

 

Ad. 1 Otwarcie XXXVIII sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki i ustalenie porządku 

obrad. 
 

Przewodnicząca Rady i Zarządu p. M. Ciemięga po otwarciu obrad XXXVIII sesji Rady 

Dzielnicy II o godz. 18:06, przywitała radnych. Przewodnicząca na podstawie listy 

obecności (w załączeniu) stwierdziła quorum władne podejmować uchwały. 

 

Poprawki do porządku obrad:  
 

Przewodnicząca poinformowała radnych o złożonych po wymaganym terminie projektach 

uchwał i poprosiła radnych o przyjęcie ich do porządku obrad. 
 
 

Wprowadzenie jako pkt 4 – Projekt Komisji Sportu i Rekreacji w/s listy rankingowej  

w zakresie budowy, modernizacji, prac remontowych osiedlowej  i szkolnej infrastruktury 

sportowej i rekreacyjnej na 2014 rok. Projekt uchwały został wprowadzony do p. o. 

jednogłośnie: za – 15, przeciw – 0, wstrzym. – 0.   
 

Wprowadzenie jako pkt 5 – Projekt Komisji Planowania Przestrzennego i Inwestycji w/s 

zmiany zadań powierzonych w zakresie budowy i przebudowy ulic lokalnych wraz  

z oświetleniem na 2014 rok. Projekt uchwały został wprowadzony do p. o. jednogłośnie: 

za – 15, przeciw – 0, wstrzym. – 0.   
 

Wprowadzenie jako pkt 6 – Komisji Planowania Przestrzennego i Inwestycji w/s zmiany 

zadań powierzonych w zakresie remontów dróg, chodników i oświetlenia na 2014 rok. 

Projekt uchwały został wprowadzony do p. o. jednogłośnie: za – 15, przeciw – 0, 

wstrzym. – 0.   
 

Wprowadzenie jako pkt 7 – Projekt Zarządu w/s projektu planu finansowo – rzeczowego 

wydatków Rady Dzielnicy II Grzegorzki na 2014 rok. Projekt uchwały został wprowadzony 

do p. o. jednogłośnie: za – 14, przeciw – 0, wstrzym. – 0.   
 

Wprowadzenie jako pkt 8 – Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa w/s 

wprowadzenia ruchu jednokierunkowego na ul. Rusałek i ul. Norwida wjazd od ul. 

Grochowskiej wjeżdżając ul. Rusałek. Projekt uchwały został wprowadzony do p. o. 

jednogłośnie: za – 15, przeciw – 0, wstrzym. – 0.   
 

Wprowadzenie jako pkt 9 – Projekt Zarządu w/s korekty uchwały nr XXXVI/346/2013  

z dnia 05.07.2013 w sprawie podziału środków na zadania priorytetowe na 2014 rok.  

Projekt uchwały został wprowadzony do p. o. jednogłośnie: za – 15, przeciw – 0, 

wstrzym. – 0.   
 

Wprowadzenie jako pkt 10 – Projekt Zarządu w/s wprowadzenia zadań do budżetu Miasta 

Krakowa na 2014 rok. Projekt uchwały został wprowadzony do p. o. jednogłośnie: za – 

15, przeciw – 0, wstrzym. – 0.   
 

 

Jako pkt 11 – Oświadczenia i komunikaty. 

 

Po wprowadzonych zmianach porządek obrad XXXVIII sesji Rady Dzielnicy II wyglądał 

następująco: 
 

1. Otwarcie XXXVIII sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki i ustalenie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki. 

3. Projekt Zarządu przekazania 1% wydatków budżetu Miasta Krakowa na 

pozyskiwanie gruntów. 
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4. Projekt Komisji Sportu i Rekreacji w/s listy rankingowej  

w zakresie budowy, modernizacji, prac remontowych osiedlowej  i szkolnej 

infrastruktury sportowej i rekreacyjnej na 2014 rok. 

5. Projekt Komisji Planowania Przestrzennego i Inwestycji w/s zmiany zadań 

powierzonych w zakresie budowy i przebudowy ulic lokalnych wraz z oświetleniem 

na 2014 rok. 

6. Komisji Planowania Przestrzennego i Inwestycji w/s zmiany zadań powierzonych  

w zakresie remontów dróg, chodników i oświetlenia na 2014 rok. 

7. Projekt Zarządu w/s projektu planu finansowo – rzeczowego wydatków Rady 

Dzielnicy II Grzegorzki na 2014 rok. 

8. Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa w/s wprowadzenia ruchu 

jednokierunkowego na ul. Rusałek i ul. Norwida wjazd od ul. Grochowskiej 

wjeżdżając ul. Rusałek. 

9. Projekt Zarządu w/s korekty uchwały nr XXXVI/346/2013 z dnia 05.07.2013  

w sprawie podziału środków na zadania priorytetowe na 2014 rok.   

10. Projekt Zarządu w/s wprowadzenia zadań do budżetu Miasta Krakowa na 2014 

rok. 

11. Oświadczenia i komunikaty. 
 

Do powyższego porządku nie zostały zgłoszone żadne uwagi i zastrzeżenia. Porządek 

obrad został przyjęty jednogłośnie:  za – 15, przeciw – 0, wstrzym. – 0. 
 

Ad. 2 Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki. 
 

Przewodnicząca p. M. Ciemięga poinformowała radnych, iż do protokołu z XXXVII sesji 

Rady Dzielnicy II Grzegórzki nie zostały złożone żadne uwagi na piśmie.  

Protokół został przyjęty. 
 

Przed procedowaniem projektów uchwał o głos poprosił mieszkaniec, zam. przy al. 

Daszyńskiego. Przewodnicząca udzieliła głosu mieszkańcowi, który skierował uwagi do 

pracy radnych. Poruszone zostały również następujące tematy: 

- remont chodnika przy ul. Metalowców; 

- ogrodzenie plant przy al. Daszyńskiego; 

- stół do ping ponga znajdującego się na plantach przy al. Daszyńskiego; 

- prośba o wykonanie remontu chodników przy ul. Gurgacza i al. Daszyńskiego. 

Głos w dyskusji zabrali również radni: p. M. Ciemięga, p. M. Maliszewska, p. M. Czytajło, 

p. E. Śpiewla. 

 

Ad. 3 Projekt Zarządu przekazania 1% wydatków budżetu Miasta Krakowa na 

pozyskiwanie gruntów. 
 

Wiceprzewodniczący Zarządu p. G. Finowski zreferował i odczytał projekt uchwały.  

Przewodnicząca otworzyła dyskusję, w której głos zabrali radni: p. E. Śpiewla, p. G. 

Finowski. 

Następnie Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad projektem uchwały: za – 14, 

przeciw – 0, wstrzym. – 1. Uchwała została przyjęta większością głosów. 

 

Ad. 4 Projekt Komisji Sportu i Rekreacji w/s listy rankingowej w zakresie 

budowy, modernizacji, prac remontowych osiedlowej  i szkolnej infrastruktury 

sportowej i rekreacyjnej na 2014 rok. 
 

Przewodniczący komisji p. Ł. Derdziński zreferował i odczytał projekt uchwały.  

Pan Ł. Derdziński złożył poprawkę do projektu uchwały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Nikt z radnych nie zgłosił pytań i uwag do projektu 

uchwały. 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad poprawką: za – 15, przeciw – 0, wstrzym. – 0. 

Następnie Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad projektem uchwały: za – 15, 

przeciw – 0, wstrzym. – 0. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
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Ad. 5 Projekt Komisji Planowania Przestrzennego i Inwestycji w/s zmiany 

zadań powierzonych w zakresie budowy i przebudowy ulic lokalnych wraz  

z oświetleniem na 2014 rok. 
 

Przewodniczący komisji p. J. Łyczko omówił i odczytał projekt uchwały.  

Przewodnicząca otworzyła dyskusję, w której głos zabrali radni: p. A. Gołąb-

Radziszewska, p. M. Ciemięga. 

Następnie Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad projektem uchwały: za – 14, 

przeciw – 0, wstrzym. – 1. Uchwała została przyjęta większością głosów. 

 

Ad. 6 Komisji Planowania Przestrzennego i Inwestycji w/s zmiany zadań 

powierzonych w zakresie remontów dróg, chodników i oświetlenia na 2014 rok. 
 

Przewodniczący komisji p. J. Łyczko ponownie omówił i odczytał projekt uchwały.  

Przewodnicząca otworzyła dyskusję, w której głos zabrali radni: p. J. Świech, p. M. 

Ciemięga, p. M. Czytajło, p. E. Śpiewla, p. A. Gołąb-Radziszewska. 

Następnie Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad projektem uchwały: za – 12, 

przeciw – 0, wstrzym. – 4. Uchwała została przyjęta większością głosów. 

 

Ad. 7 Projekt Zarządu w/s projektu planu finansowo – rzeczowego wydatków 

Rady Dzielnicy II Grzegorzki na 2014 rok. 

 

Przewodnicząca Rady p. M. Ciemięga zreferowała i odczytała projekt uchwały.  

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Nikt z radnych nie zgłosił pytań i uwag do projektu 

uchwały. 

Następnie Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad projektem uchwały: za – 14, 

przeciw – 0, wstrzym. – 0. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 8 Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa w/s wprowadzenia 

ruchu jednokierunkowego na ul. Rusałek i ul. Norwida wjazd od ul. 

Grochowskiej wjeżdżając ul. Rusałek. 
 

Projekt uchwały zreferował przewodniczący komisji p. M. Hankus. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję, w której głos zabrali radni: p. J. Świech, p. M. 

Hankus, p. M. Ciemięga. 

Następnie Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad projektem uchwały: za – 16, 

przeciw – 0, wstrzym. – 1. Uchwała została przyjęta większością głosów. 

 

Ad. 9 Projekt Zarządu w/s korekty uchwały nr XXXVI/346/2013 z dnia 

05.07.2013 w sprawie podziału środków na zadania priorytetowe na 2014 rok.   
 

Przewodnicząca Rady p. M. Ciemięga zreferowała i odczytała projekt uchwały.  

Przewodnicząca otworzyła dyskusję, w której głos zabrali radni: p. J. Łyczko, p. E. 

Śpiewla, p. M. Ciemięga, p. G. Finowski, p. A. Pasieka. 

Do projektu uchwały zostały złożone dwie poprawki przez p. M. Ciemięgę. 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad pierwszą poprawką: za – 14, przeciw – 0, 

wstrzym. – 2. 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad drugą poprawką: za – 14, przeciw – 0, 

wstrzym. – 3. 

Następnie Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad projektem uchwały: za – 15, 

przeciw – 1, wstrzym. – 2. Uchwała została przyjęta większością głosów. 

 

Ad. 10 Projekt Zarządu w/s wprowadzenia zadań do budżetu Miasta Krakowa 

na 2014 rok. 
 

Projekt uchwały ponownie zreferowała Przewodnicząca Rady p. M. Ciemięga.  
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Przewodnicząca otworzyła dyskusję, w której głos zabrali radni: p. A. Pasieka, p. M. 

Maliszewska, p. E. Śpiewla, p. J. Świech, p. M. Czytajło, p. Ł. Derdziński, p. M. 

Szafraniec, p. J. Łyczko, p. G. Finowski. 

Do projektu uchwały zostały złożone poprawki przez następujących radnych: p. M. 

Szafraniec, p. M. Ciemiegę, p. G. Finowskiego. 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad poprawką p. M. Szafraniec: za – 18, przeciw – 

0, wstrzym. – 0. 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad poprawką p. M. Ciemięgi: za – 18, przeciw – 

0, wstrzym. – 0. 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad poprawką p. G. Finowskiego: za – 17, przeciw 

– 0, wstrzym. – 1. 

Następnie Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad projektem uchwały: za – 17, 

przeciw – 0, wstrzym. – 1. Uchwała została przyjęta większością głosów. 

 

Ad. 11 Oświadczenia i komunikaty. 
 

- p. M. Ciemięga poinformowała o terminach kolejnych sesji Rady Dzielnicy: 18 

października, 15 listopada, 20 grudnia. 

- p. M. Ciemięga poinformowała, iż przyszło do Rady pismo dotyczące wydania opinii  

w sprawie ekranów akustycznych przy ul. Kotlarskiej. Dlatego tez odbędą się w tej 

sprawie konsultacje z mieszkańcami. 

- p. E. Śpiewla poinformowała, iż do wszystkich radnych zostanie przesłana karta ocen 

chodników wytypowanych do remontów w 2014 r. Na jej podstawie zostanie opracowana 

lista rankingowa remontów chodników. Głos w tej sprawie zabrali również: p. A. Kalista, 

p. M. Ciemięga, p. A. Gołąb-Radziszewska, p. G. Finowski. 

- p. K. Gondek zaprosiła radnych na dzielnicowy piknik zorganizowany dla mieszkańców 

w ramach lokalnego wydarzenia kulturalnego. Piknik odbędzie się w dn. 5.10.2013 r. 

Szczegóły pikniku omówił p. M. Czytajło. 

- p. M. Hankus poinformował, iż w meczu piłki nożnej radnych dzielnicowych, Dzielnica II 

wraz z Dzielnicą I, tworząc jedną drużynę zajęli I miejsce. Przewodnicząca M. Ciemięga 

złożyła gratulacje. 

 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca p. Małgorzata Ciemięga 

zamknęła XXXVIII sesję Rady Dzielnicy II Grzegórzki o godz. 19:55.  

 

 

 

 

Protokołowała:        Prowadzący obrady: 

         
Barbara Lipowa       Przewodnicząca 

          Rady i Zarządu Dzielnicy II Grzegórzki 

          

Małgorzata Ciemięga 


